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Protokół Nr 6/15 

 

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej 

odbytej w dniu 23 czerwca 2015 r. w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego                   

w Zduńskiej Woli, ul. Złotnickiego 25, o godz. 14:00 – 15.00. 

 

Lista obecności członków Komisji jak i zaproszonych gości, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia Komisji. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak witając 

członków Komisji jak i zaproszonych gości, stwierdził kworum. 

 

Punkt 2 

Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 

  

Komisja jednogłośnie (ogółem 5  głosów „za”) przyjęła porządek posiedzenia. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
 
Komisja jednogłośnie (ogółem 5 głosów „za”) przyjęła protokół z ostatniego 
posiedzenia Komisji. 
 

 
Punkt 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia darowizny nieruchomości od 

Gminy Zduńska Wola na rzecz Powiatu Zduńskowolskiego.  

 

Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak zapytał, czy działka którą ma przejąć powiat 

to część działki w pasie drogowym? Poprosił o potwierdzenie, czy gmina oprócz 

darowizny zamierza dofinansować zadanie w wysokości 750.000 zł.  
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Starosta Wojciech Rychlik potwierdził, że 2/3 drogi znajduje się w pasie drogowym. 

Początkowa propozycja ze strony powiatu to kwota 1 miliona złotych. W wyniku 

rozmów ustalona została kwota w wysokości 750.000 zł. jako wkład własny.  

 

Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak zapytał czy były prowadzone rozmowy                   

z miastem, w związku z pomysłem przeprowadzenia obwodnicy na osiedle Południe.  

 

Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że została sporządzona dokumentacja na 3 

odcinki. 1 - od ul. Łódzkiej do cmentarza, 2 - od cmentarza do ul. Kaczej – Gm. 

Zduńska Wola, 3 – ul. Kacza do połowy ul. Prostej – Miasto Zduńska Wola. Problem 

tkwi w tym, że w Programie Dróg Lokalnych nie można łączyć kategorii różnych dróg 

(miejskich, gminnych i powiatowych). Dokumentacja jest, należy mieć nadzieję, że 

Miasto w przyszłości podejmie się realizacji tego zadania. 

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 6 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

 

Punkt 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr III/28/15                          

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego 

na lata 2015-2025.- FK.13/15.   

 

Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak nawiązał do zapisu w uzasadnieniu do 

projektu uchwały – mówiącym o zmianie montażu finansowego zadania 

pn:”Modernizacja boisk do piłki nożnej  oraz przebudowa budynku zaplecza PMOS   

w Zduńskiej Woli” w związku z uzyskaniem dofinasowania ze środków Funduszu 

Rozwoju Kultury Fizycznej na jego realizację w kwocie ogółem 344 765 zł                             

(z tego: 2015 r. – 100 000 zł, 2016 r. – 244 765 zł).  

Zapytał, czy w związku z informacją o zwiększeniu kwoty wkładu własnego, należy 

rozmieć, że powiat otrzyma mniej środków niż wnioskował.  

 

Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że powiat uzyska wnioskowaną kwotę, 

jednakże zostanie ona przydzielona w ratach, pierwsza część w roku 2015 a kolejna  

w roku 2016. Zadanie zamierza się realizować proporcjonalnie do przydzielonych 
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środków. W roku 2015 wykonanie przyłącza do sieci dystrybucyjnej od ul. Piwnej i 

Dolnej, wykonanie instalacji elektrycznej, (monitoring i oświetlenie) na boisku przy ul. 

Dolnej oraz budowa trybuny przy schronisku. W roku 2016 drugie boisko wraz                     

z trybuną. Ponieważ dofinansowanie w roku 2015 to kwota 100.000 zł, zachodzi 

potrzeba dostosowania zaplanowanego wkładu własnego. 

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 6 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w/ projekt 

uchwały.  

 

Punkt 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr III/29/15                                     

w sprawie uchwalenia  budżetu na rok 2015 – FK.14/15.   

 

Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak nawiązał do pkt 12 uzasadnienia do projektu 

uchwały gdzie jest mowa o zwiększeniu budżetu Zespołu Szkół Rolnicze Centrum 

Kształcenia Ustawicznego w Wojsławicach na zakup betonu, piasku. Zapytał                      

o koszty usług robót budowlanych. 

 

Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że kwota 25 000 zł to kwota przeznaczona 

na zakup betonu i piasku. Materiał typu kostka pochodzi z odzysku z remontu ul. 

Widawskiej w Szadku. Firma lokalna zadeklarowała pokrycie kosztów robót 

budowlanych. 

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 6 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

 

Punkt 7  

Sprawy rożne. 

Spraw różnych nie zgłoszono. 
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Punkt 8 

Zakończenie posiedzenia Komisji.     

 

Posiedzenie zamknął Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak. 

 

                                                                               
                                                                                        Przewodniczący Komisji 

                                                                                                                                                                                               
                                                                                                     Dariusz Kubiak  

 

P.E. Szymczak 


